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Aktuelle saker  
 
 
Saksopplysningar: 
 
 
Framlegg til vedtak: 
Orienteringane vert tekne til vitande. 
 
Formannskapet - 98/2018 
 
FS - behandling: 
Følgjande saker vart tekne opp: 
Nils Marton Aadland: 
Har blitt kontakta av grunneigar på Holme der kommunen har starta gravearbeid utan at han er blitt 
varsla. 
 
Administrasjonen svarte: 
Kommunen skal leggje ein provisorisk vassledining, slik at innbyggjarane i området ikkje skal miste 
vatnet når arbeid med undergangen på Holme tek til.  Vedlikehald av leidningar kan kommunen gjere 
utan å varsle grunneigar. Vil og undersøkje om gravearbeidet er innanfor vegvesenet sitt areal som er 
9 m. breidde. Prosjektleiar har teke kontakt med aktuell grunneigar. Det er sjølvsagt viktig at 
grunneigarar vert varsla i forkant. 
Ordførar: 
Det vart og sagt at dårleg skilting av omkøyringsveg gjorde at Knappen Handleri på Holmeknappen 
mista kundar på søndag.  
Administrasjonen: 
Seier seg lei for at det var dårleg skilta og at butikkar mister kundar på grunn av dette. 
Sigmund Larsen: 
Utkøyrselen frå Frekhaug torg har fått vikeplikttaggar i vegbana. Skulle det ikkje vore sett opp 
vikepliktskilt og? 
 
Administrasjonen: 
Det er Statens vegvesen sitt ansvar. 
Meiner at formannskapet burde vore orientert om informasjon om budsjett som vart sendt ut til 
elevar, foreldre og føresett ved Vestbygd skule. 
 



 

 

Administrasjonen: 
Dokumentet vart sendt ut som vedlegg i budsjett-saka. Ser i ettertid at brevet og burde vore sendt til 
politikarane. 
Grunneigarar av område ved Sagstad skule som skal nyttast til skuleplass har fått brev om at dersom 
ikkje einigheit, så vert arealet ekspropriert. Ekspropriasjon er vel sak for kommunestyret? 
Administrasjonen svarte: 
Forhandlingar i gang om kjøp ved hjelp av kommuneadvokat. Går til skjønsretten for å få eit objektivt 
grunnlag. 
Alle grunneigarar har gitt løyve til overtaking. Teksten i brevet som er sendt kan være eit 
standardbrev. Klare reglar for ekspropriasjon.  
Bør lage sak om skulestruktur. Viktig at dette vert diskutert offentleg. 
Administrasjonen: 
Politikarane har ikkje bede om endring av skulestruktur. 
Nils Marton Aadland: 
Det bør startast arbeid med ny skulestrukturplan før 01.01. 2020. 
Rådmannen refererte frå møte i mai - der det var varsla kutt i tenester. Har svart på bestilling frå 
formannskapet. 
 
FS -  vedtak: 
Orienteringane vert tekne til vitande. 
 
 
 
 
 
 


